



恒生銀行  
HANG SENG BANK

## 恒生銀行（中國）有限公司廈門分行 營業場所變更公告

尊敬的客戶：

感謝您一直以來對恒生銀行（中國）有限公司廈門分行的信賴和支持！

因業務調整需要，廈門分行擬於12月20日變更營業場所為：廈門市鷺江道100號廈門財富中心11樓01、02單元，郵編：361001，電話號碼：0592-2975688。

我們將會一如既往為您提供優質服務！

如需查詢或協助，請聯絡客戶經理或致電24小時客戶服務熱線 8008 30 8008 或 4008 30 8008。

恒生銀行（中國）有限公司廈門分行

2017年12月07日



恒生銀行  
HANG SENG BANK

## Notice of Relocation of Hang Seng Bank (China) Limited Xiamen Branch

07 December 2017

Dear Customers,

Thank you for your trust and support to Hang Seng Bank (China) Limited, Xiamen Branch!

Because of business needs, Hang Seng Bank (China) Limited Xiamen Branch will be relocated to **Unit01&02,11/F Fortune Center, 100 Lujiang Road, Siming District, Xiamen (Postal Code 361001), telephone number 0592-2975688** in 20 December 2017.

We are committed to provide quality service. Should you have any queries or require any assistance, please contact your relationship manager or our 24-Hour Customer Service Hotline 8008 30 8008 / 4008 30 8008.

Hang Seng Bank (China) Limited  
Xiamen Branch